

ANTI-AGE

MAGAZINE

Successful Aging

25 experts vous conseillent
Advice from 25 experts

**Traitement
Hormonal de
substitution
Hormone
Replacement
Therapy**

**CHIRURGIE
ET INJECTIONS
pour l'ovale
du visage**
Surgery and fillers
for the oval

**Le lifting
hybride
The
Hybrid Lift**

**VAINCRE
la cellulite**
How to
get rid
of cellulite

**NOS LIEUX
INCONTORNABLES
OUR
MUST-VISIT
PLACES**

Spécial

**Le bon choix des
traitements
combinés**

**The right choice
of combined
treatments**

Janvier - Février - Mars 2018
January - February - March 2018

#29

M 05492 - 29 - F: 4,90 € - RD





DOCTEUR VALÉRIA ROMANO

LA PRISE EN CHARGE GLOBALE DU VISAGE

THE COMPREHENSIVE TREATMENT OF THE FACE

Deux facteurs causent le vieillissement, le chronoaging et le photoaging. Les deux déterminent un amincissement de la peau et une atrophie des tissus. L'approche du rajeunissement facial prend en compte ces dynamiques anatomo-fonctionnelles et implique l'utilisation de techniques combinées.

Two factors cause aging: chrono aging and photo aging. Both lead to the thinning of the skin and tissue atrophy. The facial rejuvenation approach takes into account these anatomical and functional dynamics and involves the use of combined techniques.

La prise en charge est différente chez les hommes ou femmes, qui présentent des signes de vieillissement de gravité légère à modérée et ceux qui n'en présentent pas.

La prise en charge en absence de signes de vieillissement

Les deux volets du traitement sont l'obtention d'une peau parfaite et le perfectionnement de la volumétrie du visage.

Pour les volumes, il est possible d'augmenter les existants (projection de menton, augmentation des pommettes, des lèvres...) ou d'en créer (modification de la forme du visage, féminisation, masculinisation ou souhait en rapport avec des photos fournies).

Treatment is different for men and women who present light to moderate signs of aging compared with those who do not present any at all.

Treatment with no visible signs of aging

The two aims of the treatment are to obtain flawless skin and to perfect the face's volumes.

For the facial volumes, we can either increase the existing volumes (chin projection, plumped cheekbones, lips, etc.) or create them (changing the shape of the face, making it more feminine, masculine or like the patient's supplied photos).

To do this, we use hyaluronic acid. A careful analysis of the face, and a hand and eye that are experienced in creating the right proportions and facial volumes, are essential.